

新的異象，新的方向

Give Us Vision

〔啟 22:20; 林後 5:17〕



English Translation: SOP, Tina Wu

和聲編曲：吳瑋庭 Tina Wu

鋼琴編曲：曾祥怡 Grace Tseng

詞：鄭懋柔 Tiffany M. Cheng

曲：游智婷 Sandy Yu

♩ = 80 敬拜地、渴望呼喊地

1P A E/A D/A Dm/A A E/A

8va - - - - -

mp legato

7 Female Solo 1V

有 敬 拜 的 聲 音 發 出， 從 最 高 的 山 到 海 洋 深 處。
There's a sound of wor-ship ris-ing, reach-ing o-ver to the ends of the earth.

D/A Dm/A A E/A F#m

mp

12

— 神 的 兒 女 要 唱 一 首 新 歌， 我 們 神 要 做 新 事。 舊 的
Sons and daugh-ters, sing out a brand new song. God is mak-ing all things new. For-mer

C#m D C#m F#m Bm E

17

事 都已經過去， 在基督裡一切都要更新， 新的眼界，新的異
 glo - ry is pass - ing a - way. Je - sus Christ will show us a new way. Give us vi - sion, give us a

A E/A F#m C#m D

22

Female Solo **1C** *Duet*

象， 新的故事，新的方向。 全地都要渴望 呼
 sign, (a) new di - rec - tion to fol - low You. And all the earth cries out to

Male Solo

全地都要渴望 呼
 And all the earth cries out to

C#m F#m Bm E A

mf

27

喊， 榮耀的主 我願祢來， 天要敞開 恩膏傾倒下來， 神
 You "Glo - ri - ous King, we long for You." Let heav - en pour out a - noint - ing on us. Your

喊， 榮耀的主 我願祢來， 天要敞開 恩膏傾倒下來， 神
 You "Glo - ri - ous King, we long for You." Let heav - en pour out a - noint - ing on us. Your

E/G# F#m C#m D A/C#

32

國度的榮耀彰顯；全地都要渴望 呼喊，榮耀的主 我願祢
king-dom be re-vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo-ri-ous King, we long for

國度的榮耀彰顯；全地都要渴望 呼喊，榮耀的主 我願祢
king-dom be re-vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo-ri-ous King, we long for

Bm E A E/G# F#m

mf

37

來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在我們中
You." Let spir-it o-pen our eyes to see that eve-ry-thing will be made new in

來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在我們中
You." Let spir-it o-pen our eyes to see that eve-ry-thing will be made new in

C#m D A/C# Bm E

mf

42

2P

間。
You.

間。
You.

A E/A D/A Dm/A A

mf

Choir Unison **2V**

47

有 敬 拜 的 聲 音 發 出， 從 最
There's a sound of wor-ship ris-ing, reach-ing

有 敬 拜 的 聲 音 發 出， 從 最
There's a sound of wor-ship ris-ing, reach-ing

E/A D/A Dm/A A E/A

52

高的山到海洋深處。 神的兒女要唱一首新歌，我們神要做新
o-ver to the ends of the earth. Sons and daugh-ters, sing out a brand new song. God is mak-ing all things

高的山到海洋深處。 神的兒女要唱一首新歌，我們神要做新
o-ver to the ends of the earth. Sons and daugh-ters, sing out a brand new song. God is mak-ing all things

F#m C#m D C#m F#m Bm

57

事。 舊 的 事 都 已 經 過 去， 在 基 督 裡 一 切 都 要 更 新， 新 的
new. For-mer glo-ry is pass-ing a-way. Je-sus Christ will show us a new way. Give us

事。 舊 的 事 都 已 經 過 去， 在 基 督 裡 一 切 都 要 更 新， 新 的
new. For-mer glo-ry is pass-ing a-way. Je-sus Christ will show us a new way. Give us

E A E/A F#m C#m

62 *Parts*

眼界，新的異象，新的故事，新的方向。全地都要渴
vi - sion, give us a sign, (a) new di - rec - tion to fol - low You. And all the earth cries

眼界，新的異象，新的故事，新的方向。全地都要渴
vi - sion, give us a sign, (a) new di - rec - tion to fol - low You. And all the earth cries

D C#m Bm Esus4 E

67 **2C** *Choir Unison*

望 呼 喊，榮耀的主 我願祢來，天要敞開恩膏
out to You "Glo - ri - ous King, we long for You." Let heav - en pour out a -

望 呼 喊，榮耀的主 我願祢來，天要敞開恩膏
out to You "Glo - ri - ous King, we long for You." Let heav - en pour out a -

A E/G# F#m C#m D

72

傾倒下來，神國度的榮耀彰顯；全地都要渴望 呼喊，榮耀的主
noint-ing on us. Your king-dom be re - vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King,

傾倒下來，神國度的榮耀彰顯；全地都要渴望 呼喊，榮耀的主
noint-ing on us. Your king-dom be re - vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King,

A/C# Bm E A E/G#

77

我願祢來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在
 we long for You." Let spir - it o - pen our eyes to see that eve - ry - thing will be made

我願祢來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在
 we long for You." Let spir - it o - pen our eyes to see that eve - ry - thing will be made

F#m C#m D A/C# Bm

82

Choir Parts

3C

我們中間。全地都要渴望呼喊，榮耀的主
 new in You. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King,

我們中間。全地都要渴望呼喊，榮耀的主
 new in You. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King,

E A A A E/G#

energetic

87

我願祢來，天要敞開恩膏傾倒下來，神
 we long for You." Let heav - en pour out a - noint - ing on us. Your

我願祢來，天要敞開恩膏傾倒下來，神
 we long for You." Let heav - en pour out a - noint - ing on us. Your

F#m C#m D A/C#

91

國度的榮耀彰顯；全地都要渴望呼喊，榮耀的主我願祢
king-dom be re - vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King, _____ we long for

國度的榮耀彰顯；全地都要渴望呼喊，榮耀的主我願祢
king-dom be re - vealed to us. And all the earth cries out to You "Glo - ri - ous King, _____ we long for
Bm E A E/G# F#m

96

來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在我們中
You." _____ Let spir - it o - pen our eyes to _____ see that eve - ry - thing will be made new in _____

來，聖靈引領看見新的異象，祢要做新的事在我們中
You." _____ Let spir - it o - pen our eyes to _____ see that eve - ry - thing will be made new in _____
C#m D A/C# Bm E

101

3P

間。
You.

間。
You.
A

間。
You.
A